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Doing Business in Europe – Using Switzerland as your base 拓展歐洲市場—以瑞士為根據
Branding—a vital step for international success 品牌—邁向國際的成功關鍵
Investment Seminar (1 November)  & Company Consultation Visits (2 November) 
投資研討會（十一月一日） 暨 一對一公司拜訪提供免費諮詢（十一月二日）

Dear Sir, 
Have you thought about expanding into the European market, or are you already operating in some of the various jurisdictions in Europe? Then it is of importance for you to know which crucial elements have to be considered when structuring international business operations, and what are the hidden traps that need to be avoided in order to succeed. Moreover, it is vital to know how the vicious circle of ever eroding margins can be managed. These and many more issues are emerging in the process of your expansion into Europe. In this respect some interesting solutions can be offered at the “Swiss Seminar on International Tax Planning and Branding” on
貴公司是否正計畫拓展歐洲市場，或者已在歐洲從事各項商業活動？經營歐洲跨國商業活動，有許多重要的因素和隱藏的陷阱都是您必須知道與避免，方能確保跨國營運的順利及成功。甚至，了解如何防止掉進利潤不斷被腐蝕的惡性循環當中。在貴公司拓展歐洲業務的過程中，這些議題及更多的問題都將一一浮現；我們很榮幸能在“跨國稅務計畫暨品牌研討會”中，邀請瑞士稅務、法律、及行銷專業人士為貴公司提供有效的解決方案。
Thursday, 1 November 2007 from 08:45—16:30 星期四，十一月一日，上午8:45至下午16:30
at the Taipei International Convention Centre, 3F North Lounge 國際會議中心三樓北軒
No. 1, Sec. 5, Hsin Yi Rd., Taipei 台北市信義路五段一號三樓
The idea of using Switzerland as your European business base in order to operate/coordinate your marketing, sales, order processing, finance, HR activities of your current business network in Europe offers numerous advantages: 
以瑞士為根據拓展歐洲市場，整合貴公司歐洲行銷、銷售、進出貨、財務及人力資源等業務，提供以下優勢：
· central location (closer to customers) 瑞士位於歐洲的中心（接近客戶）
· excellent communication/transportation infrastructure 完善的通訊/交通建設
· multi-lingual and motivated workforce 懂多國語言及積極的勞動力
· flexible labor policy 具彈性的勞動政策
· joint-development of new products/technologies (R&D cooperation) 新產品/技術合作發展
· moderate taxation (among the lowest in Europe) 合理的稅賦（幾乎是歐洲國家中最低）
In addition, the Swiss experts are pleased to offer your company an individual company consultation visit on Friday, 2 November upon your request. The consulting meeting is offered on a first-come-first-served basis. It is advised to make early reservation through our registration form.
瑞士來台之專業人士並將於十一月二日（星期五），親自拜訪公司，提供免費一對一專業諮詢服務，本項服務採先報名先登記，額滿為止，有興趣的公司企業，請及早登記報名。

For details about the program and for registration, please refer to page 2. 相關細節請參閱議程表及報名表。
Sincerely yours,  
Trade Office of Swiss Industries
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Jost Feer, Director
Investment Seminar (1 November) 投資瑞士研討會 (十一月一日)
Doing Business in Europe – Using Switzerland as a Base
拓展歐洲市場—以瑞士為根據
Venue: Taipei International Convention Center (3F North Lounge) 
台北國際會議中心 北軒 （台北市信義路五段一號三樓）
	Time
	Subject/Speaker

	08:45
	Registration 報到

	09:00 – 09:10
	Welcome & Introduction 歡迎辭暨簡介

Mr Berton B. C. Chiu, Director General, Department of Investment Services, MOEA

經濟部投資業務處  邱柏青處長
Mr Jost Feer, Trade Office of Swiss Industries

	09:10 – 09:40
	Switzerland – A famous location for international companies

瑞士—跨國企業設立據點的最佳選擇

Mr Urs Tobler, Greater Zurich Area

	09:40 – 10:30
	Tax Effective Supply Chain Management (TESCM) – Improving the overall efficiency of your European distributions 最有效率的稅賦管理

Mr Jean-Marc Girard, Ernst & Young

	10:30 – 11:00
	Tea Break 休息

	11:00 – 11:20
	Considerations on European VAT and Customs 探討歐洲加值稅及關稅

Ms Kerstin Heidrich, Ernst & Young

	11:20 – 12:00
	Tax Optimized Structures for European Operations – Trading, Financing, IP Exploitation

最佳歐洲稅賦之結構—針對貿易、財務及智財開發
Ms Kerstin Heidrich, Ernst & Young

	12:00 – 13:30
	Lunch Break 午餐

	13:30 – 14:00
	History of branding, Internationally successful  Asian and Swiss Brands

品牌的歷史，國際成功的瑞士及亞洲品牌

Mr Urs Tobler, Greater Zurich Area

	14:00 – 14:30
	Branding – a vital step for international success 品牌 — 揚眉國際的關鍵

Mr Peter Wirz, Process

	14:30 – 15:00
	Testimonial: How branding changed our international business

經驗分享：品牌如何改變我們的國際地位

	15:00 – 15:30
	Tea Break 休息

	15:30 – 16:00
	Registration of Intellectual Property in Switzerland & Europe 瑞士及歐洲智慧財產的註冊

Mr Nathan Kaiser, Weng Fei Attorneys-at-Law

	16:00 – 16:15
	Q&A 問與答

Mr Willi Meier, Greater Zurich Area

	16:15 – 16:30
	Wrap-up and Closing 結語


研討會全程以英文進行，請見諒。
-----------------------------------------------------REGISTRATION FORM  報名表---------------------------------------------------
For participation please fill out this form and submit it by e-mail to: trade@swiss.org.tw or fax 02 2757 6984 
	Participant參加者姓名：
	(中)                                                               (英)

	Title職稱：
	(中)                                                               (英)

	Company公司名稱：
	(中)

	
	(英)

	E-mail電子郵件：
	

	Telephone/Fax電話/傳真：
	

	報名十一月二日(五)，瑞士專家拜訪貴公司，提供免費一對一諮詢服務
	( Yes          (  No       （請勾選）


活動承辦人：Mr. Duncan Wang; 02 2720 1001 ext. 14 













	Programs are sponsored by:
本次活動由以下單位贊助：
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